

## إجراءات القادمين عبر الحدود البرية

ترحب اللجنة المنظمة لرابا باجا الأردن بكافة ضيوف الرابي وتود إعلامكم بأنها قد عملت بالتعاون مع الدوائر ذات العلاقة على وضع إجراءات وترتيبات خاصة لضمان دخول وخروج كافة الفرق المشاركة على نقاط الحدود البرية الأردنية، آمليين من الجميع اتباع هذه الإجراءات لتجنب أي تأخير عند الدخول إلى المملكة.

على كافة الفرق القادمة عبر الحدود البرية الدخول من نقطة حدود حالة عمار – السعودية / المدورة – الأردن وتقديم الوثائق التالية في موعد أقصاه يوم الأربعاء الموافق ٢٠٢١/٣/١٠ الساعة ١٢:٠٠ ظهراً.

١. قائمة بأسماء كافة الأشخاص القادمين من متسابقين و فرق صيانة تشمل المعلومات التالية:

أ. الاسم الكامل

ب. الجنسية

ج. الجنس

د. تاريخ الميلاد

هـ. رقم الهاتف الخليوي

و. عنوان البريد الإلكتروني

ز. تاريخ الدخول

ح. نقطة الحدود للدخول والمغادرة

٢. صورة عن جوازات السفر

٣. صورة عن التأمين الصحي للسفر لكل شخص يغطي فترة الإقامة في الأردن

- على جميع القادمين عبر نقطة الحدود البرية المذكورة تقديم تقرير فحص فايروس كورونا سلبي (PCR) صادر بما لا يزيد عن ٧٢ ساعة من لحظة الوصول إلى نقطة الحدود.
- سيتم فحص جميع القادمين في نقطة الحدود وعلى جميع القادمين دفع رسوم الفحص من خلال الرابط الذي سيرسل إلى كل شخص بعد تقديم كافة الوثائق المذكورة أعلاه.
- لتسهيل الدخول عبر نقطة الحدود نرجو من الجميع الالتزام بهذه التعليمات.
- للاستفسار أرسل بريد إلكتروني على العنوان: [info@jordanbaja.com](mailto:info@jordanbaja.com).

مع تمنياتنا لكم بإقامة سعيدة و رابي ممتع.

## PROCEDURES FOR ARRIVALS BY LAND

The Organising Committee of Jordan Baja welcomes all our guests and would like to inform you that in cooperation with the relevant Authorities we have worked to establish special procedures and arrangements for participants arriving through Jordanian land border points to ensure the entry and exit of all participating teams, hoping that everyone follows these procedures to avoid any delays when entering Jordan.

All the teams arriving through the land border **MUST** cross through **Halet Ammar – Saudi Arabia /Mdawara – Jordan** border point and **MUST** submit the following documents to the organisers no later than Wednesday March 10th, 2021 at 12:00 noon.

1. List of names of arrivals (competitors and service teams) to include the following:
  - a. Full names
  - b. Nationality
  - c. Gender
  - d. Date of birth
  - e. Mobile phone number
  - f. Email address
  - g. Date of arrival
  - h. Border point entry and departure
2. Copies of passports
3. Copy of travel health insurance for each person to cover his stay in Jordan

- All arrivals coming through this land border point are required to present a negative Corona virus (PCR) test report taken no more than 72 hours from the moment of arrival at the border point.
- All arrivals will be tested at the border point, and they must pay the test fees through the link that will be sent to each person after submitting all the documents mentioned above.
- To facilitate entry across the border point, we ask everyone to adhere to these instructions.
- For inquiries, send an email to: [info@jordanbaja.com](mailto:info@jordanbaja.com).

We wish you a pleasant stay and an enjoyable rally.